
 

 

 بسم الله الرحمن الرحيم 

Haber-Yorum 

Gazze’deki Halkımızın Günleri, Hâlâ Ağır Bir Şekilde Geçmeye Devam 
Ediyor! 

 

Haber:  

Gazze’deki Sağlık Bakanlığı, işgalcilerin Gazze Şeridi'ndeki ailelere yönelik 3 
katliam gerçekleştirdiğini, son 24 saat içinde hastanelere 14 şehit ve 50 
yaralının ulaştığını bildirdi. (Ma’an Ajansı) 

 

Yorum:  

Gazze’deki halkımız için her türlü eziyetin, amansız katliamların, açlık 
savaşının ve akıl almaz aşağılanmanın yaşandığı ağır günler geçmeye devam 
ediyor. Sahneye aşina olmamız bunların etkisini hafifletmiyor, sabah dokuz 
haberlerini izlemek ve sadece duruma içerlemek bizden onların yükünü 
düşürmüyor; bu yüzden aşağılanma elbisesini giyiyoruz, sadece onlar için dua 
ediyoruz ve uluslararası sistemin ve şerrin başı kafir Batı’nın kan şelalesini 
durdurmasını bekliyoruz!  

Filistin meselesi her Müslümanın akidesinde canlı olması gerekir; birçok 
Müslüman ülkeye kafa tutan bu mutant varlığı kökünden söküp atmadıkça bizim 
için huzur ve güzel bir yaşam yoktur. Sayı veya teçhizat eksiğimiz mi var? 
Müslümanların başındaki yöneticilerin, Müslümanların parasıyla stokladıkları en 
ölümcül silahlardan oluşan cephanelik yeterli değil midir?!  

Bugün eksik olan şey, etrafında toplanabileceğimiz Müslüman bir liderdir; zira 
İran’ın zayıf girişimi karşısında bile Müslümanların sevinci tüm ülkeye yayıldı ve 
kalpler bundan dolayı sevinçle doldu. Peki ya ordular harekete geçse, 
Müslümanlar dinlerini, namuslarını ve topraklarını savunmak için koruyucu 
kalkanlarının etrafında toplansa, böylece güç ve kuvvet sahibi olsalar ve 
Allah’ın Rasulü Sallallahu Aleyhi ve Sellem’in nitelendirdiği gibi Müslümanların 
kanları her yerde değerli olsa nasıl olurdu acaba?! İbn Ömer Radıyallahu 
Anh’dan şöyle dediği rivayet edilmiştir:   ِبِالْكَعْبَة يطَُوفُ  وسلم  عليه  صلى الله  رَسُولَ اللهِ  رَأيَْتُ 
دٍ بِيدَِهِ لحَُرْ مَةُ الْمُؤْمِنِ أعَْظَمُ عِنْدَ اللهِ   وَيَقوُلُ: مَا أطَْيبَكَِ وَأطَْيَبَ رِيحَكِ! مَا أعَْظَمَكِ وَأعَْظَمَ حُرْمَتكَِ! وَالَّذِي نَفْسُ مُحَمَّ
خَيْراً  إلََِّّ  بهِِ  نظَُنَّ  وَأنَْ  وَدَمِهِ  مَالِهِ  مِنْكِ؛   Allah’ın Rasulü Sallallahu Aleyhi ve“ حُرْمَةً 
Sellem’in Kâbe’yi tavaf ederken gördüm, şöyle diyordu: Sen ne güzelsin, 
kokun da ne hoştur. Sen ne kadar büyüksün, hürmetin de çok büyüktür. 
Muhammed’in nefsi elinde olan Allah’a yemin olsun ki, müminin hürmet 
ve kıymeti senin hürmetinden daha büyüktür. Allah (c.c) onun malını, 
kanını haram kılmış ve bize mümin hakkında ancak hayır düşünmemizi 
emretmiştir.” [İbn Mace tahric etti] 
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